
   

 

Referat skoleudviklingssamtale den 15. november 2024 

- Skal gøres tilgængeligt på skolens hjemmeside. 

- Overskydende felter kan slettes efter behov. 

Skole Tim skole 
Deltagere Jesper Skat Larsen, Troels Lysgaard Andersen, Torben Lyhne, Jakob 

Agerbo, Malene Villadsen  
Referent Malene Villadsen 
 
Dagsorden Referat 
Fokusområde 1: 
Fra teknologi til didaktik 
 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Vi er kommet okay gang i det. Der er fem lærere på kursus lige nu. 
Det kan være en god ide, at teknologier bliver synlige. 
Det er et generelt satsningspunkt, at vi skal have mere brug af IT i 
klasselokalerne.  
Der skal laves et kursus om tavler og teknologier.  
Vi har en mobilpolitik, men er lidt udfordret på, at eleverne gerne vil 
have dem. Dette arbejder vi videre med. 
 

 
Fokusområde 2: 
Overgange 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Overgang til 7. kl.: Vi er i gang med processen, men der er ting vi skal 
have talt færdig om.  
 
Vi vil gerne, at børnene fra Hee starter tidligt med at komme på besøg 
her, så både børn og forældre kommer ind i huset, så de kommer til at 
lære skolen at kende. 
 
I forbindelse med overgangen til 0. kl. kan det give mening at deltage i 
statusmøde for sprog i børnehaven, så vi får indblik i børnenes sprog og 
hvilke handleplaner der er sat i gang.  
 
Vi kan godt komme mere ud på de små skoler rundt omkring, så vi får 
delt budskabet om vores skole. Vi er et stort skoledistrikt, og vi må 
gerne være mere synlige.  
 
Samtale om integration og segregering – kan vi tage nogle elever 
tilbage og hvad vil det kræve. Der er tale om hvordan vi bedst løser 
opgaven. Co-teaching kunne være en mulighed, som vi skal være endnu 
bedre til at bruge. 
 
Der skal være mere fokus på tilstedeværelse; så vi kan få fokus på 
samarbejde om klasser og undervisning. 

 
Fokusområde 3: 
Børnesyn 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Fokus på samarbejde om børn og klasser 
Det gode børnesyn 
Hvordan snakker vi om børn og klasser.  

 



 

Datablik 
 

Karakterer: De ligger generelt rigtig godt. Der er et stort spænd 
mellem drenge og piger. Det er der en god forklaring på.  
Nationale overgangstest: De ligger middel og følger medianen godt.  
Trivsel: Generel god trivsel og ligger pænt over gennemsnittet.  
Sprogvurdering i bhv.kl.: Der er nogle enkelte der skiller sig lidt ud, 
og der skal arbejdes på at lave en struktur omkring det. Der arbejdes 
også med det kommunalt.  
Der skal evt. vælges en ny læsevejleder, da den nuværende ikke er så 
interesseret. Der er en kompetencedækningspulje lige nu, hvor man 
kan søge refusion på gebyret til Via.  
Fravær: Lidt højt blandt elever, ligger over kommunens.  
Fravær lærere: Ligger højt, men der er en forklaring og de er langsomt 
på vej tilbage.  
Targit: (8 - dagtilbud og undervisning) – Giver et godt overblik over 
kommunen og skolen 
Økonomi: Der er et underskud, som vi vil forsøge at indhente næste 
skoleår, men der er ukendte faktorer, der kan spille ind.  

 
 

 


